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1. Nyt fra elevrådet/elever  
Der var afbud fra elevrådsrepræsentanterne. 

 
2. Høring vedr. budget 2019 til 2022 for Børn- og Ungeområdet.  

Peter gennemgik bilaget for skolebestyrelsen, som tog tallene til efterretning og 
herefter udarbejder et høringssvar.  
  

3. Sidste nyt om den nye skole.  
Orientering om vores seneste møde med ERIK arkitekterne. 
Hele bestyrelsen er indbudt til workshop om den nye skole, mandag den 11.6. 
På mødet skal Anders og Peter forelægge skolens ønsker til selve 
inddragelsesprocessen, vi vil gerne have hjælp fra bestyrelsen til dette punkt.  
Der er 2 studieture for at se skoler, den 14.6. og den 20.6. Anders H deltager fra 
bestyrelsen den 14.6, og Gitte deltager den 20.6. 
På OGF dagen vil Anders, Erik arkitekterne og forvaltningen stå på en stand fra 11-
14, hvor der vil være muligt at høre nærmere om processen omkring det kommende 
Overlund Skole byggeri.   
 
 

4. Den åbne skole. Ekskursioner. 
Forslag om oprettelse af en idébank til de ekskursioner, forældre kan hjælpe med 
til. Udsættes til næste gang.  
Udsættes til næste møde 
 

5. Rengøring. 
Skolen har besluttet at indgå i en ny udbudsrunde vedr. rengøring, idet hjemtagning 
vil blive for dyrt, og ekstraudgiften vil skulle finansieres af de midler vi bruger til 
undervisning. 
 

6. Nyt fra skolen.  
I onsdags havde vi sidste skoledag, hvor vi afviklede det på en ny måde, hvor vi 
havde aktivitet for 9. Årgang på sportspladsen, hvor alle de øvrige elever var med 
som tilskuere. Til slut sagde vi ”fortsat god sidste skoledag” med en flagallé. Se 
også billederne på Facebook.  
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Der blev afviklet Fritter Festival i torsdag – og endnu en gang med stor succes. Her 
kan der også ses skønne billeder på Facebook. 

 
7. Meddelelser. 
Charlotte sidder med i bestyrelsen på Ungdomsskolen. Fra deres sidste møde  
orienterede Charlotte, at der er fokus på, fremtidens 10. Klasser, hvor skal de placeres 
og hvad skal de indeholde. Der vil blive afholdt en workshop om temaet.  
 
Ungdomsskolen har afviklet deres årlige arrangement, hvor det har været muligt for 
kommende elever og deres forældre, at besøge skolen og se høre nærmere om deres 
tilbud. Til dette arrangement har der været 500 deltagere.  
Læringslokomotivet har haft 41 ansøgere, hvor der er 21 pladser. Overlund Skole har 
fået tre elever med til næste år.  
 
8. Evt. 
Bestyrelsesformanden sagde tusinde tak for indsatsen til Charlotte og Heidi, som 
træder ud af bestyrelsen. 

  
 

 

 

    

 


